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Napról napra sze�  és sze� ! 
„Kormányzati támogatással 
és önkormányzati önerőből 
újul meg a Nagykőrösi út 3. 
alatt található helyi védett-
ségű gyönyörű épületünk. 
Nagy örömmel néztük meg 
a napokban a majdani Civil 
Házat Dudinszky Mónika 
alpolgármester asszonnyal 
és Korbély Csabánéval a 
Humánpolitikai Bizottság el-
nökével. Igazi mestermunka 
látható az épületen kívül és 
belül egyaránt. Ez valóban 
nagyon tetszetős lesz! Pár hét 
és a helyi közösségek is bir-
tokba vehetik az épületet.”- 
Pető Zsolt polgármester

A beruházás műszaki tar-
talma:
Helyi védettség alatt nem álló 
egykori lakóépület felújítása, 
az eredeti külső megjelenés 
visszaállításának igényével. 
Tervezett hasznos alapterü-
let összesen 144,57 m2. A 
felújítási munkák magukban 
foglalják az építészeti felújí-
tást, átépítést, a gépészeti és 
villamos rendszerek cseré-
jét, akadálymentesítést, kerí-
tés-, parkoló- és térburkolat 
építést, napelemes rendszer 
telepítését, a szükséges ki-
egészítő munkákkal együtt 
kompletten.

Pető Zsolt polgármester: 
„Régen várt találkozásra ke-
rülhetett sor. Csepeli ottho-
nában kereshettem fel Szeke-
res Ferencet, aki Abonyban 
született és élt családjával, 
majd középiskolásként a fő-
városba kerülve fantasztikus 
sportsikereket ért el. Húsz 
évesen ismerkedett meg az 
atlétikával és hosszútávfutó-
ként 1967-1982 között ösz-
szesen 85 alkalommal tel-

jesítette a maratoni távot. 
Magyar válogatott lett és két 
olimpián képviselte hazán-
kat, Münchenben 33. majd 
Moszkvában 12.helyen vég-
zett. Tíz évig országos csúcs-
tartó volt a 2:12:35,0 idő-
eredményével, melyet azóta 
is csak egy magyar atléta tu-
dott megdönteni. Szekeres 
Ferenc örömmel mesélt gyer-
mekkoráról és családjáról, 
mely Abonyhoz köti a mai 
napig. Szerényen emlékezett 
vissza aktív sportolói múltjá-
ra, melyről a lakásában elhe-
lyezett sok-sok érem, serleg 
és emléktárgy tanúskodik. 
Bízzunk benne, hogy a lá-
togatást számtalan további 
abonyi találkozás követheti, 
ahol a fi atalok megismerked-
hetnek Szekeres Ferenccel és 
azzal a nagyszerű sporttelje-
sítménnyel mely sokak szá-
mára példaként szolgálhat.” 

Látogatóban Szekeres Ferenc 
olimpikon maratonfutónál
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A kéSviselő-WesW�leW eJyKanJ~ iJennel foJadWa el a város k|lWséJveWéséW
A z önkormányzat idei pé nz-
ügyi tervének előkészítése már 
a múlt év végén a költségvetési 
koncepció megalkotásával kez-
dődött és időközben több olyan 
döntés is született �pl: bérek 
meghatározása, díjak felülvizs-
gálata és beruházások indítása�, 
melyek megalapozták a város 
2023. évi bevételeit és kiadása-
it. A bevételek 47�-át teszi ki a 
kötelező feladatokra biztosított 
állami támogatás, ami ebben az 
esztendőben 1.558.527.538.-Ft.
E mellett kisebb, ugyanakkor a 
legfontosabb a helyi adók ösz-
szessége, mely 331.437.078.-Ft 
és a bérleti, illetve egyéb dí-
jakból származó 243.181.514.-
Ft, az átvett pénzeszközként 
prognosztizált 3.000.000.-Ft, 
valamint az értékesítésből, 
visszafi zetésekből tervezett 
72.280.000.-Ft. A tavalyi év-
ben érkezett fejlesztési forrá-
sokból és megtakarításokból 
1.105.221.781.-Ft-ot hozott át 
erre az évre a városvezetés, így 
összesen 3.313.647.911.-Ft áll 
rendelkezésre a teljes bevételi 
oldalon.
A tervezett kiadásoknál az in-
tézményi alkalmazottak bérére 
967.281.499.-Ft, járulékokra 
125.746.596.-Ft, a szerződé-
sekből származó szolgáltatási 

és egyéb beszerzési kiadásokra 
1.215.029.727.-Ft kifi zetését 
tervezte a testület. Ellátottak 
juttatásaira 25.666.250.-Ft, a 
társulásban végzett szolgálta-
tásokra, városüzemeltetési és 
egyéb önkormányzati felada-
tokra 809.863.350.-Ft, mely 
706.932.690 Ft tartalékot tar-
talmaz, amiből működési tar-
talék 51.181.489 Ft, fejlesztési 
tartalék 80.000.000.-Ft vala-
mint céltartalék 575.751.201.-
Ft. Saját erős beruházásokra 
107.554.075.-Ft-ot, felújítá-
sokra 12.597.530.-Ft-ot és 
1.229.585.-Ft-ot tervezett a vá-
rosvezetés.
Pető Zsolt polgármester: ÄA 
város költségvetése a terveink 
szerint biztosítja a várható ki-
adások és a bevételek egyensú-
lyát 2023-ban. A kiadási olda-
lon kockázatként kell tekinteni 
továbbra is a rezsiköltségek 
változásaira és az inÀ ációs ha-
tásokra, melyek mellett a bevé-
teleknél az adók és a díjak be-
érkezése okozhat pozitív vagy 
akár negatív meglepetést. A 
költségvetési évben megfelelő 
körültekintéssel kell teljesíteni 
a legszükségesebb kiadásokat 
és mindent meg kell tenni a 
bevételek, ezen belül kiemel-
ten a helyi adók, bérleti díjak, 
étkezési és egyéb térítési díjak 

beszedéséért. A város műkö-
dése és a fejlesztések megva-
lósítása csak az előző évekhez 
hasonló, következetes gazdál-

kodás mellett valósítható meg.”
A 2023-as költségvetést a kép-
viselő- testület február 15-i ülé-
sén fogadták el a városvezetők.

Márciusi rendezvények
Rendezvény neve Időpont Helyszín Jegyár

Nógrádi György: A világ 2023-ban 2023. 03. 04. 17.00 Kultúra Háza 2800.-Ft

A szerelem nem szégyen c. zenés színházi előadás 2023. 03. 08. 19.00 Kultúra Háza 3500.-Ft 

FAME c. musical a FALKA előadásában 2023. 03. 11. 19.00 Kultúra Háza
4000.-Ft
3500.-Ft
3000.-Ft

Nőnapi zenés est a Művelődési Ház kávézójában 2023. 03. 12. 16.00 Kultúra Háza 
(Kávézó) 3900.- Ft vacsorával

1848-’49-es forradalom és szabadságharc tiszteletére 
rendeze�  megemlékezés 2023. 03. 15. 10.00 Kultúra Háza A belépés díjtalan

Rambler koncert 2023. 03. 18. 18.00 Góré Kamara 1500.-Ft

Esküvő kiállítás 2023. 03. 18. 10.00 Kultúra Háza A belépés díjtalan

Dumaszínház - Mogács Dániel Akaszto�  ember c. előadása 2023. 03. 18. 18.00 Kultúra Háza 4190.- Ft-tól

„A tehetség napja” Bartók Béla születésének évfordulója 
alkalmából rendeze�  hangverseny 2023. 03. 23. 17.00 Kultúra Háza A belépés díjtalan

III. Abonyi Pecsenye Parádé 2023. 03. 24-25. Főtér
péntek ingyenes, 
szombat 1500.- Ft, 
6 éven alul ingyenes

Húsvéti díszkiállítás 2023. 03. 27-04. 12-ig Kultúra Háza A belépés díjtalan

Húsvéti tojásfaállítás és tojáskeresés 2023. 03. 31. Főtér A belépés díjtalan

Városi Borverseny 2023. 03. 31. 17.00 Kultúra Háza 1500.-Ft
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AlSolJármesWeri naSirend előWWi felszólalás
A január 26-i képviselő- testületi 
ülésen több napirend előtti felszóla-
lás érkezett az utak állapotával kap-
csolatban. Többek közt 'r. Egedy 
Zsolt alpolgármester is felszólalt az 
utak kérdésében:
ÄA Polgármesteri Hivatal elkezdte 
elkészíteni az utak állapotáról a fel-
mérést. Sajnos több területen jelen-
tősebb kátyúsodást lehet tapasztalni, 
bár a tél nem is volt olyan kemény, 
mint eddig, mint amit vártunk. A 
körzetemben is két helyen van na-
gyobb kátyú probléma. Az egyik 
a Széchenyi utca, illetve a Márk 
utcában van egy nagyobb kátyú. 
Nyilván több utcára is kiter-
jed, most nem kívánom 
minden problémás út-
szakaszt felsorolni.”- 
mondta az alpolgár-
mester
Az ~telleQĘri ps kar-
baQtartási muQkála-
tRkprt az A%2.20 
1RQSrR¿ t .It a IelelĘs 
szerzĘGps alaSMáQ� 6aM-

QálatRs myGRQ az |QkRrmáQ\zati 
FpJ rpszprĘl seQki sem Yett rpszt 
az �lpseQ� tJ\ prGemi YálaszRkat 
sem kaStak tĘl�k a kprGpseket 
IelteYĘ YárRsYezetĘk�  3etĘ =sRlt 
SRlJármester elmRQGta� hRJ\ a 
k|zter�let- Iel�J\elĘk mprtpk Iel 
az utak állaSRtát� kpsz�lt eJ\ lis-
ta� Az ebbeQ lpYĘ ~tIel�letek MaYt-
tását kprte a QaSRkbaQ leYplbeQ a 
SRlJármester az A%2.20 1RQ-

SrR¿ t .It-tĘl�
ÄTavaszias időjárás van, nem 
kell várni a kátyúk rendbe-
tételével. Meg lehet kezde-
ni. Ne csak a kátyús utak 

javítását, hanem az út-
padkák rendezését is 
kezdje meg az AB2-

K2M. 8gyancsak 
kértem az AB2-
K2M-ot, hogy 
a tavalyi évhez 

hasonlóan a 9árosfejlesztési Bizott-
ság elé terjesszen be egy ütemter-
vet, hogy hogyan szeretné a javítási 
munkákat elvégezni ebben az év-
ben. Ennek megfelelően terjessze-
nek be majd egy költségvetést, és a 
képviselő- testület elfogadja a forrá-
sigényt.”- mondta el Pető Zsolt.
'r. Egedy Zsolt az utakon kívül 
több egyéb fontos közérdekű témá-
ban is felszólalt:
ÄSzeretném kérni a hatósági osz-
tályt, a közterület- felügyelőket hogy 
a Tabán utca és a Mátyás király utca 
sarkán található elhagyott ingatlan 
esetében intézkedjenek. Belógnak 
a gallyak az úttestre. /ombhullatást 
követően ugyan könnyebb a kilátás, 
de ahogy a rügyfakadás beindul, 
gyakorlatilag beláthatatlan lesz ez a 
kereszteződés.  
Az hzleti Parkba települnek be a 
vállalkozók, elkezdődtek az építke-
zések. *yakorlatilag Törtel irányá-
ban egyre rosszabb a közlekedés-
biztonság, nehezen belátható az az 

útszakasz. A múltban is javasoltam 
egy útburkolati jelnek a felfestését, 
ami a tábla mellett még ráerősítene 
arra, hogy ott meg kell állni. A Má-
tyás király út nem vezet át egyene-
sen a Nagykőrösi úton, hanem ott 
van egy magasabb rendű főút, amit 
ugyan tábla jelez, de egy útburkolati 
jel erre rásegíthetne. 
grökzöld slágertéma a Bocskay 
utcának az eleje, ott a járdaszakasz 
többé- kevésbé az első ház előtt jár-
hatatlan. 8gyan van javulás, de nem 
a lakosság elvárt igényeinek meg-
felelő.”- mondta 'r. Egedy Zsolt 
alpolgármester
Pető Zsolt polgármester kérte a Pol-
gármesteri Hivatal intézkedését a 
Mátyás király úton az útburkolati jel 
felefestése érdekében. A városveze-
tő kérte azt is , hogy tájékoztassák a 
képviselő- testület tagjait, hogy eb-
ben mikor várható előrelépés. A Ta-
bán út sarokkal kapcsolatban szintén 
ugyanezt kérte Pető Zsolt. 

LV
Az utak javítását kérték az önkormányzati képviselők
Abony 9áros gnkormányzat Kép-
viselő- testülete január 26-án ülé-
sezett a 9árosháza 'ísztermében. 
gsszességében elmondható, hogy 
az elmúlt időszak időjárása nagyon 
nem tett jót az abonyi utak állapotá-
nak, pedig kemény tél nem volt. Ëgy 
több képviselő is jelezte, hogy az 
adott körzetében található utak, 
vagy padkák állapota jelen-
tősen leromlott. Abonyban 
az útellenőri feladatokat 
az AB2K2M Nonprofi t 
Kft látja el, de az abo-
nyi Közterület- felügyelet  
munkatársai végezték el a kátyús te-
rületek feltérképezését, így elkészült 
egy lista. Az AB2K2M Nonprofi t 
Kft szokta a város útjait is karbantar-
tani, mely mind az útfelületre, mind 
a padkázásra kiterjed. Sajnálatos mó-
don az ülésen nem vett részt senki 
sem az AB2K2M részéről, annak 
ellenére, hogy az utak állapotának 
javítása az ő feladatkörükbe tartozik.
(zt QehezmpQ\ezte -árGáQ\ 9aQGa 
|QkRrmáQ\zati kpSYiselĘ asszRQ\ 
is� aki elmRQGta� hRJ\ a QaSireQG 
elĘtti IelszylalásRk� SrRblpmaIel-
Yetpsek MeleQtĘs t|bbspJe az A%2-
.20 IelaGatk|reit priQti� tJ\ kpri� 
hRJ\ Qe Fsak meJhtYyt kaSMaQak 
a kpSYiselĘ- test�leti �lpsekre� ha-
Qem leJ\eQek keGYesek szempl\e-
seQ is meJMeleQQi� hRJ\ azRQQal 
tuGMaQak YálaszRlQi a Ielmer�lĘ 

kprGpsekre� (zzel a kprpssel 3etĘ 
=sRlt SRlJármester telMeseQ eJ\et-
prtett� 
A városvezető elmondta, hogy a köz-
terület- felügyelet munkatársainak 
felmérését megkapta, és már több 

út vonatkozásában kérte a karban-
tartást, beavatkozást az AB2-

K2M-tól. Ëgy ennek meg-
felelően megkezdődtek a 

kátyúzások. Pető Zsolt el-
mondta, hogy a munkála-
tok megkezdése indokolt 
volt, hiszen tavaszias volt 

az időjárás. Több utcában és dűlőben 
már sikerült az utak rendbetétele.
-árGáQ\ 9aQGa elpJeGetleQ YRlt a 
'amMaQiFh ~t SaGkázásáYal�  me-
l\et Sár hyQaSMa FsiQált meJ az 
A%2.20� Ge már mRst tiszta 
kát\~� a Ytz meJáll raMta� A kpSYise-
lĘ asszRQ\ kprte� hRJ\ YaJ\ FsiQál-
Ma meJ Myl a muQkát az A%2.20� 
YaJ\ mRQGMa azt� hRJ\ Qem tuGMa 
meJFsiQálQi� ps akkRr Qe Ęk YpJez-
zpk el a IelaGatRt�  0iQG -árGáQ\ 
9aQGa� miQG t|bb kpSYiselĘ kprte� 
hRJ\ a k|rzet�kbeQ lpYĘ utakat Ma-
Yttsák meJ� tJ\ 0pszárRs /ászly a 
3pQz�J\i %izRttsáJ elQ|ke ps 'r� 
(JeG\ =sRlt alSRlJármester is�
Az egyes képviselők napirend előtti 
felszólalásait a későbbiekben részle-
tesebben ismertetjük.
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Megtelik élettel Abony legújabb sportlétesítménye
A  bi rkózók és a G yulai iskolá-
sok használatáb a kerül  a V arga 
J ános bi rkózócsarnok.
A képviselő-testület januári ülé-
sén szül etett döntés értelmébe n 
a jövőben az Abonyi Birkózó 
C lub edzései mellett a G yulai 
G aál Miklós Á ltalános I skola 
A MI  testnevelés óráinak ad ott-
hont a 9arga -ános Birkózócsar-

nok. A z egyesül et és az iskola 
térítésmentesen kapja meg a 
használati jogot, azonban a Ceg-
lédi T ankerül eti Központ nak az 
igénybe vétel arányába n meg 
kell térí tenie a rezsiköltségeket.  
Birkózóink esetében a rezsikölt-
ség arányos részét a város bi z-
tosítja, támogatva ezzel az or-
szágos rangsorban kiemelkedő 
egyesületünk működését.  

A  városvezetés döntése értelmé-
ben az önkormányzati fejlesz-
tések tekintetében elsőbbséget 
élveznek az energiaf elhaszná-
lás csökkentését, a megújuló 
energiaf orrások f elhasználását 
célzó be ruházások. A  S zeret-
lek Abony program céljaira és 
a rezsiköltségek csökkentésére 
is fi gyelemmel született döntés 
21 intézményi épül et nape lemes 
rendszerének hálózatra való 
csatlakozásáról. A z engedélye-
zési eljárást követően január 23-
án született döntés arról, hogy 
az önkormányzat saját forrás-
ból ± elsőként - telepíti a Szi-
várvány Ïvoda és Bölcsőde 15 
k9A teljesítményű kiserőművét.
Pető Zsolt polgármester: „I n -
t é z m é n ye i n k  ár am  k öl t s é ge  

t í z s z e r e s é r e  n öve k e d e t t  j an u ár  
�-tĘl� A rezsikiaGásRk raGiká-
l i s  e m e l k e d é s e  m i at t  r ad i k ál i s  
takarpkRskRGásra YaQ sz�k-
spJ� azRQbaQ a takarpkRskR-
Gás |QmaJábaQ Qem MeleQt 
tartys meJRlGást� Az yYRGai 
ellátás esetpbeQ a meJszR-
kRtt sztQYRQal biztRsttása� a 
k öl t s é ge k  t ar t ós  c s ök k e n t é s e , 
val am i n t  a f e n n t ar t h at ós ági  
szemSRQtRkra is ¿ J\elemmel 
az ÄelĘre meQek�lps´ mellett 
G|Qt|tt�Qk� A 6ziYárYáQ\ RYi 
QaSelemes beruházását |QerĘ-
bĘl biztRsttMa a YárRs� ps ez 
Fsak a kezGet� Az elk|YetkezĘ 
hyQaSRkbaQ lpSpsrĘl-lpSps-
re IRl\tatMuk az iQtpzmpQ\e-
iQk zaYartalaQ műk|Gpsphez 
sz�kspJes IeMlesztpseket�´

Napelemes beruházás a Szivárvány ÓvodábanEredményesek a takarékossági intézkedések
A  gáz és az áram költségének 
tí z-tizenötszörös emelkedése mi-
att tavaly ősszel számos radikális 
takarékossági intézkedésről dön-
tött a városvezetés.  A  megtakarí -
tással kap csolatos határozat min-
den önkormányzati intézményt, 
céget érintett, így jelentősen befo-
lyásolta azok koráb b iakb an meg-
szokott működését.

A G|Qtps meJhRzatala sRráQ 
IRQtRs szemSRQt YRlt� hRJ\ 
miQGeQ iQtpzmpQ\ műk|Gpspt 
biztRsttaQi kell� azRQbaQ a rezsi-
k ö l t s é g e k e t ,  ú g y m i n t  a z  á r a m -  
ps JázIRJ\asztást� MeleQtĘseQ 
Yissza kell szRrttaQi�
A januári testületi ülésre pol-
gármesteri tájékoztató készült 
az intézkedések teljesítéséről és 
azok hatásairól, eredményeiről. 
Elhangzott, hogy minden városi 
fenntartású intézmény teljesítette 
a f eladatát.  Ö sszességéb en októ-
berben 27�, novemberben 36�, 
decemberben 45�-kal csökken-

tették intézményeink az áram- és 
gázf elhasználásukat.
A  takarékoskodás mellett meg-
kezdődtek a kisebb és nagyobb 
energetikai fejlesztések, melyek 
közül ki kell emelni a fűtéscsö-
vek szigetelését, a napelemes 
beruházások és más megújuló 
energiaf elhasználást célzó b e-
szerzések előkészítését.
A M|YĘbeQi műk|Gpsi biztRQsá-
JuQk szemSRQtMábyl kiemelt Me-
leQtĘspJű a .RrmáQ\tyl kaSRtt 
��� milliy IRriQtRs támRJatás is�
Pető Zsolt polgármester: ÄA taka-
rékossági intézkedések eredmé-
nyesek voltak, az energetikai fej-
lesztések pedig jövőbe mutatók. A 
rezsikiadások csökkentése nagyon 
sok munkát kí vánt intézményeink 
dolgozóitól, megértést és segítsé-
get bölcsődéseinktől, óvodásaink-
tól és a szülőktől, a kulturális in-
tézményeink csoportjaitól, látoga-
tóitól, a sportolóktól, a szociális, 
illetve egészségü gyi intézménye-
inket igénybe vevőktől. Ezúton 
is szeretnék köszönetet mondani 
mindenkinek, aki együttműkö-
dően segítette és segíti a várost a 
rezsiválság okozta nehézségek le-
kü zdéséb en. ”  

Felújításra szorul a városi grund 

V incze A ntal önkormányzati 
képviselő napirend előtti felszó-
lalásában a január végi képvise-
lő- testületi ülésen a városi grund 
esetleges felújítására kérdezett rá.
Ä-árdány 9anda képviselő asszony 
f elszólalásával kap csolatb an sze-
retném hozzátenni, hogy van még 
egy játszóterünk, a Hermann ut-
cai grund. Itt van három kis pálya, 
melyek közü l az egyik f ü ves terü -
let. Elég ritkán használják. Maga a 
grund több, mint 30 éve készült el, 
tehát felújításra szorul. Felül kelle-
ne vizsgálnunk annak a lehetőségét, 
hogy esetleg ott egy játszóteret ki 
tudnánk-e alakítani. -ó lenne, ha 
p ályázatos f orrásb ól meg lehetne 
valósítani. Nem tudom, hogy az 
önkormányzatnak mennyi önerő 
áll rendelkezésre.  A zt a terü letet 
ott rendb e kell tenni mindenf éle-

képpen, mert megette az idő. Ezen 
kívül jelezni szeretném, hogy ott 
van egy kis út, amelyik a Hermann 
O ttó utcát a S emmelw eis utcával 
köti össze.  J avasolnám megvizs-
gálni, hogy ott egy kerékpárutat ki 
lehet-e alakítani valamilyen úton- 
módon. ” - mondta V incze A ntal ön-
kormányzati képviselő.
Pető Zsolt polgármester válaszában 
elmondta, hogy a korábbiakban 
Krup incza J ánossal a körzet önkor-
mányzati képviselőjével jártak már 
kint a terü leten.  A  grund környékén 
a lakókkal is egyeztettek.
ÄAzt gondolom, hogy most már 
van annyi információnk, hogy a 
9árosfejlesztési Bizottság meg-
tárgyalhatja ezt egy napirend-
ként arra vonatkozóan, hogy 
milyen javaslattal kíván élni a 
grund jövőjével kapcsolatban. 
Itt most javaslom is, hogy a bi-
zottsági ülésen tárgyalják meg. 
Ha készül egy fejlesztési kon-
cepció, és egy pénzügyi terv, ak-
kor ezt a képviselő- testület ér-
demben tárgyalhatja és dönthet 
róla.” - mondta a pol gármester.

LV
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FonWos� k|zérdekť Wémák naSirend előWW 
0észáros /ászlóWól

A január 26-i képviselő- tes-
tületi ülésen Mészáros /ász-
ló a Pénzügyi Bizottság 
elnöke napirend előtti fel-
szólalásában három témában 
szólalt fel napirend előtt. 
A zeneiskola előtt található 
egy akna mely egyre jobban 
süllyed, ez a Báthory utcá-
tól jobbra esik és zeneiskola 
fala felé található. 
Ä9alószínű, hogy egyre job-
ban vizesedik az út alatti 
rész, ezért az akna egyre job-
ban megroggyan. Ha az autók 
parkolnak, akkor előbb utóbb 
könnyen baja lesz valakinek, 
a kikanyarodó gépjármű kere-
kével.”-fi gyelmeztetetett a bi-
zottsági elnök és kérte, hogy 
minél előbb emeljék meg az 
aknát az út szintjébe.
ÄSzeretnék szólni a magán-
területeken tárolt veszélyes 
vagy kevésbé veszélyes, de 
optikailag rendkívül látvá-
nyos nagymennyiségű hulla-
dékkal kapcsolatban. Èllam-
polgári bejelentés érkezett a 
Függetlenség úton, /ázár 9il-
mos úton elhelyezett hulladék 
ügyében. Talán annyi szeren-
cse van, hogy a /ázár 9ilmos 
úton a 9asút út felőli rész tisz-
tul. 2tt egy ingatlan hála is-
tennek jó kezekbe került. A 
környék is meg van vele elé-
gedve, de a Függetlenség úton 
ott van a szemét.
A z  ú t h e l y z e t t e l  k a p c s o l a t -
b a n  s z e r e t n é m  e l m o n d a n i ,  
h o g y  v a l ó b a n  e g y r e  j o b b a n  
á z n a k  a z  u t a k .  A  v í z e l v e z e -
t é s t  k e l l e n e  b i z t o s í t a n i  a h o l  
c s a k  l e h e t .  I l y e n  g ó c p o n t  a  
D e m b i n s z k y ,  H o l d ,  I l l y é s  

*\ula utFa� ahRl az iGĘ ha-
l a d t á v a l  e g y r e  j o b b a n  k á t y ú -
s o d n a k  a z  u t c á k .  E b b e n  
k é r n é m  a  s e g í t s é g e t .  K ö s z ö -
n ö m  s z é p e n  m e g k a p t a m  a z  
u t a k  á l l a p o t á r ó l  a z  e l k é s z ü l t  
a n y a g o t .  K ö s z ö n ö m  a z  ú t e l -
leQĘri Ielmprpst�”- mondta 
Mészáros /ászló
Pető Zsolt polgármester vá-
laszában elmondta, hogy az 
akna kérdésében kéri az intéz-
kedést a Polgármesteri Hiva-
tal illetékes osztályától. A ma-
gáningatlanok esetében több 
helyre több alkalommal kért a 
szakhatóságoktól intézkedést 
a Polgármesteri Hivatal. 
ÄNagy sajnálatunkra látvá-
nyos intézkedésekre nem ke-
rült sor az utóbbi időszakban. 
8gyanakkor teljesen egyetér-
tünk abban, hogy ebben a té-
mában valami hathatós intéz-
kedés kellene. A korábbiakban  
a négyes körzetben is volt erre 
már panasz, ahol illegálisan 
tárolnak- igaz saját területen- 
nagymennyiségű építési 
törmeléket, melyben van 
bőven kommunális hulladék 
is. Ez nem jegyzői hatáskörbe 
tartozik, de a hatóságoktól 
olyan intézkedést még nem 
láttunk, mely ezt a problémát 
megoldotta volna. 
Az utak vízelvezetésével tel-
jesen egyetértek. Az AB2-
K2M Kft a kátyúzással és 
padkázással kapcsolatos fel-
kérés mellett a vízelvezeté-
si problémák megoldására is 
kapott tőlem felkérést. Ha jól 
tudom, akkor a 'embinsz-
ky, Illyés és Hold utcákba 
oda is értek már. 2tt már a 
felület kiegyenlítése meg-
történt. Bízom benne, hogy 
a vízelvezetés  megoldó-
dott ott, de kértem az AB2-
K2M-ot, hogy folyamatosan 
ellenőrizze a város területét 
és ott, ahol szükséges, a lát-
ványosan összegyűlő vize-
ket azonnal vezessék el az út 
környékéről.”- mondta Pető 
Zsolt polgármester

LV

Folytatódhat a Márton kúria északi 
melléképületének felújítása

A tavalyi évben 3 millió fo-
rint támogatást nyert a vá-
ros a Strandfürdő bejáratával 
szemben található Márton 
kúria északi melléképület 
nyílászáróinak felújítására. A 
beruházás 8,5 milliósra ter-
vezett összegéből most az ab-
lakok és az ajtók újulhatnak 

meg, azonban a végső cél az 
épület teljes rekonstrukció-
ja. A fejlesztés megvalósítá-
sa érdekében megkez dődött a 
kivitelező kiválasztása. 9ár-
hatóan a tavasszal megkez-
dődhetnek a munkák és újabb 
védett épület újulhat meg a 
városban.
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Döntés született:
Így van nyitva az abonyi piac
-anuár 26-án Abony 9áros képviselő- testülete ülésezett és módosításra ke-
rült az az önkormányzati rendelet, mely szabályozza a piac nyitvatartási 
rendét. Az új nyitvatartás kialakítása során fi gyelembe vették az árusok és 
kereskedők kéréseit, véleményét és ezzel együtt a vásárlói szokásokat. 
Ëgy, az alábbiak szerint van nyitva az abonyi piac:

Hétfő: 07.00-12.00

Kedd: 05.00-14.00

Szerda: 06.00-14.00

Csütörtök: 06.00-14.00

Péntek: 05.00-14.00

Szombat: 05.00-14.00

Vasárnap: 06.00-12.00

Felmérik a belvízzel
veszélyeztetett területeket

Kovács /ászló, a 9árosfejlesztési 
Bizottság elnöke a január 26-i kép-
viselő-testületi ülésen kérte, hogy 
a település már most kezdje meg 
a felkészülést az előttünk álló idő-
szakban a belvizes területek felmé-
résére. Sajnálatos módon már több 
helyen alakultak ki Ätavak”, melyek 
jelzik, hogy a belvízszint sajnos ma-
gas lehet. A sok csapadék miatt is-
mét előfordulhat, hogy egyes terü-
letek Abonyban belvízzel lesznek 

sújtottak. Ezzel kapcsolatban Ko-
vács /ászló bizottsági elnök kérést 
intézett a lakosság felé, mely sze-
rint legyenek kedvesek jelezni, ha 
segítségre szorulnak, mert olyan 
belvízelvezető csatornát találnak, 
melynek állapota elhanyagolt, és 
kotrásra lenne szükség. Pető Zsolt 
polgármester válaszában egyet ér-
tett a kéréssel, problémafelvetéssel 
és segíteni kívánja a város a belvíz 
elleni védekezést.

Kinyitották
a Kálvin úti játszóteret

Napirend előtti felszólalásában -ár-
dány 9anda önkormányzati képvi-
selő a januári képviselő- testületi 
ülésen jelezte, hogy szerencsés len-
ne, ha a Kálvin úti játszóteret ki-
nyitnák, mert erre nagy lakossági 
igény mutatkozik. A képviselő asz-
szony azzal indokolta kérését, hogy 
egyrészt tavaszias az időjárás, más-
részt egy tizenötezres városban nem 
indokolt az, hogy csak egyetlen ját-
szóterünk legyen nyitva a Mikes- tó 
partján.

-árdány 9anda elmondta, hogy a 
Mikes- tónál épült legújabb ját-
szótér mindig nyitva van, a Par-
kerdőben 2021-ben közösségi ösz-
szefogásból épített játszótér zárva 
tartását indokoltnak tartja, hiszen az 
egész létesítmény télen zárva van 
érthető okokból. Kérte, hogy vizs-
gálják felül a 2006-ben épült Kálvin 
úti játszótér nyitvatartási rendjét, hi-
szen az a város központi részén ta-
lálható. A képviselő asszony azt is 
indokoltnak tartja, hogy az iskolai 
szünetek alkalmával is legyen nyit-
va jó időben a létesítmény.

Pető Zsolt polgármester válaszában 
elmondta, hogy teljes mértékben 

egyetért -árdány 9anda képviselő 
asszonnyal a játszótér kinyitásának 
ügyével. Ëgy a városvezető az üze-
meltető AB2K2M Nonprofi t Kft-t 
felkéri a nyitásra.

A Kálvin úti játszóteret az AB2-
K2M Nonprofi t Kft február 14-én 
megnyitotta a kérésnek megfelelő-
en. 

/9

.|zérdekť kérések
Korbély Csabánétól

Korbély Csabáné, a Humánpolitikai 
Bizottság elnöke is felszólalt a janu-
ár végi képviselő- testületi ülésen és 
több közérdekű kérést fogalmazott 
meg. Az elnök asszony elmondta, 
hogy a körzetében lévő rossz álla-
potú utakkal kapcsolatban ő már le-
adta az igényeket. 
Ä9iszont van egy olyan problé-
ma, mely ugyan nem az én körze-
temet érinti, de a Szilágyi Erzsébet 
úti üzletsor előtt, ahol az ügyvédi 
iroda is található a Peze Pékséggel 
szemben, van egy csatornatető, amit 
már én egyszer szóvá tettem. 2lyan 
szinten kimagasodik a járda fölé, 
hogy balesetveszélyes. Most már 
a téglák is megmozdultak mellet-
te. Ez egy potenciális veszély arra, 
hogy ha havazás vagy síkos idő len-
ne, akkor ott valaki elcsúszik,  ez 
nagyon nem lenne jó!
A másik szintén arra a területre ér-
vényes: a rendőrséggel szemben a 
Taverna előtti járda tökéletes len-
ne, viszont nincsen vízelvezetés. Itt 
olyan tócsa gyűlik össze a legkisebb 
eső esetén is, hogy képtelenség át-
menni rajta. Ki kell menni kike-
rüléskor az útra, fel kell mászni a 
rézsűn. en nem tudom, hogy kinek 
kell azt megcsinálni, de ott a vízel-
vezetés a kapubejárótól kifelé már 
egyáltalán nem megoldott. Előtte 
gyönyörűen meg van pedig csinál-
va.
Most voltam kint a Magyar Benig-
na utcánál, láttam, hogy a magasfe-
szültségű vezetékek alatt az erdősá-
vot rendbe teszik. Ez rendben van. 
Amit ősszel leraktunk kavicsot az 
még ott van, de a bejárót arrébb kel-
lett tenni, oszlopokat raktak le. Azt 
kérem, hogy kövessük már fi gye-
lemmel, hogy a bejáró ne vesszen 

ott el, hanem a lakókat védje. Pont 
ezen a területen gyönyörű kis fasor 
van telepítve, ha jól emlékszem, az 
AB2K2M ültette. 9iszont előtte 
gallyak, akácok nőnek kifelé, az út 
felé. Azt kérném szépen, hogy te-
gyük rendbe. A tulajdonos is szépen 
rendbe rakja az erdőt.”
Pető Zsolt polgármester:
ÄA csatorna fedlapot valóban je-
lezte már a korábbiakban is képvi-
selő asszony. Itt hangsúlyosan kér-
jük majd ennek a süllyesztését. Azt 
gondolom, hogy ez megoldható 
műszaki probléma. A Taverna előtti 
vízösszefolyásnál meg kell nézni a 
folyókáknak az állapotát, mert aho-
gyan én láttam, az kavicsokkal telí-
tődött. Ennek a műszaki megoldását 
a szakemberek majd megmondják. 
A Magyar Benigna úttal kapcsolat-
ban kérem, hogy a hivatal mérje fel 
a feladatot és intézkedjünk.”

/9
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Jótékonysági Magyar Bál az Ifj. Drávay József Ifjúsági Táborért
Ö tödik alkalommal, immár hagyo-
mányosan kerül t megrendezésre ci-
vil kezdeményezésre a Magyar B ál,  
melynek bevételéből az Ifj. 'rávay 
-ózsef Salgóbányai Ifjúsági Tábor 
felújítását támogatják. 
Pető Zsolt polgármester:
Fantasztikus volt részt venni az 
eseményen és érezni az összefogás 
nagyszerű élményét. A jelenlévők 
nem csupán egy kellemes este el-
töltése és egy fi nom vacsora elfo-
gyasztásának reményébe n érkeztek 
a bá lra, hanem adakoztak is a nemes 
cél érdekében. 
Ö s s z e s e n  k e r e k e n  900.000 f or i n -
tRt siker�lt |sszeJ\űMteQi� mel\ 
b e vé t e l  a z  ab on yi ak  e gyi k  i k on i -
k u s  k e d ve n c  n yar al óh e l yé n e k  f e l -
~Mttását FplRzza� 
Tudjuk, hogy az elmúlt években ta-
lán jóval kevesebb fi gyelmet kapott 
a megérdemeltnél a hazánk csodá-
latos, festői környezetében fekvő 
szálláshely, azonban bízom abban, 
hogy a mostani rendkívül eredmé-
nyes adományozási akció csupán a 
kezdete lesz annak a nagyobb felújí-
tásnak, mely mindenképpen szüksé-
gessé vált az elmúlt időszakban. 
Ezúton tisztelettel szeretném meg-
köszönni Szeremi Anikó főszervező 
áldozatos munkáját, valamint min-
den közreműködőnek a tevékenysé-
gét. Természetesen nagy köszönet 
illeti mindazokat, akik támogatói 
jegyeket vásároltak, tombolaszel-
vényeket vettek, vagy egyszerűen 
csak a belépőjegy megvásárlásá-
val járultak hozzá ehhez a párat-
lan sikerhez. A rendezvény kinőt-
te a központi ebédlőt, ezért a nagy 
létszám miatt idén a bá lt a G yulai 
iskola aulájában szervezték meg. 
Méltó környezetbe n tartottuk meg a 
rendezvényt, melyen fellépett Sze-
beni Szilvia csodálatos énekével, 
a *5E<-'29E Zenekar hajnalig 
húzta a talpalávalót, a nagyon fi nom 

étkeket pedig az INN29EN pre-
zentálta. Ilyen nagyszerű rendez-
vény mellé mindenképpen érdemes 
odaállni, köszönöm, hogy fővéd-
nökként én magam is segíthettem 
a bál sikerét! Bízom benne, hogy 
jövőre ismét találkozunk a Magyar 
B álon!  
AmeQQ\ibeQ gQ is szeretQe támR-
Jatyi MeJ\et YásárRlQi az ,IM� 'rá-
Ya\ -yzseI 6alJybáQ\ai ,IM~sáJi 
7ábRr Iel~Mttásáprt� mpJ meJte-
heti a 3RlJármesteri +iYatal �J\-
IplszRlJálatáQ muQkaiGĘbeQ� 1e 
IeleGMpk� sRk kiFsi sRkra meJ\� 

,sWen élWesse 'okWornő�
A -ótékonysági Magyar Bálon, 
melynek célja az Ifj. 'rávay -ózsef 
Salgóbányai Ifjúsági Tábor felújítá-
sához való hozzájárulás, részt vett 
a csodálatos hivatástudattal dolgo-
zó 'r. *ráf Zsuzsanna háziorvos is, 
aki aktív szereplője az abonyi kö-
zösségi életnek is. 'oktornő idén 
kerek évfordulót ünnepel, Szeremi 
Anikó főszervező egy születésna-
posnak járó szalag mellett gyertyás, 
tűzijátékos tortával is köszöntötte 
Zsuzsát. 'rága 'oktornő! Ezúton 
is kívánunk további jó egészséget, 
Isten éltesse sokáig erőben, egész-
ségben szeretetben! Köszönjük azt, 
amit értünk, abonyiakért tesz nap, 
mint nap!

900.000 forinWoW siker�lW |sszeJyťMWeni�
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Az elmúlt hetekben több, csodálatos kort megélt abonyi idős lakost köszön-
tött Pető Zsolt polgármester közösen, Dr. Gáspár Anita jegyző asszonnyal. 
Minden alkalommal tolmácsolták Abony Város lakóinak jókívánságait. A 
köszöntéskor tortát, virágcsokrot, az uraknak a város borát és díszokleve-
leket adtak át. Ezúton az Abonyi Napló szerkesztői nevében is szeretnénk 
mindegyiküknek sok boldogságot, további jó egészséget, szeretetben eltöl-
tött éveket kívánni nagy tisztelettel! Őket köszöntötték:

I� en élte� e sokáig 90. születésnapja alkalmából � ága Ica néni!
Február 11-én egy igazi nagycsalá-
di ünneplés keretében köszöntötték 
Lendvai Istvánné Ica nénit 90. szü-
letésnapja alkalmából. Nagy öröm, 
hogy Ica néni ilyen remek egész-
ségnek övend, és az is, hogy szere-
tő családja körében ünnepelte ezt a 
jeles napot. Ilonka néni a mai napig 
maga ápolgatja kertjét, ahol egy va-
lóban vén, 102 éves diófa is talál-
ható. Az idős abonyi Hölgy a mai 
napig jár a Rózsakert nyugdíjas 
klubba. Életében mindig aktív kö-
zösségek tagja volt, sokáig torná-
zott, jógázott is. Gyönyörű hímzé-
seket is készített. Négy unokája és 
hét dédunokája van, akik gyakorta 
eljönnek a mamához látogatóba. 

I� en élte� e Ilonka néni, 103. születésnapján! 
Abony Város egyik legidősebb pol-
gárát, Bede Istvánné Ilonka nénit 
köszöntötte Pető Zsolt polgármester 
Molnár Péter atyával közösen febru-
ár 6-án. Ilonka néni Családjával már 
Budapesten él. Abony egyik leg-
idősebb lakója köztiszteletben álló 

személy, akinek Tószegi úti háza 
udvarán igazi csodák vannak: Egy 
kereszt, Jézussal és egy Mária szo-
bor, melyet mindenki ámulattal néz. 
Az idős abonyi Hölgy életének min-
dennapos része a hit- és vallásgya-
korlás. 

I� en élte� e Marika nénit 101. születésnapja alkalmából! 
Február 6-án Dr. Egedy Zsolt alpol-
gármesterrel közösen köszöntötte 
Abony város polgármestere és jegy-
zője a 101. születésnapját ünneplő 
Kocsis Istvánné Marika nénit.  Ma-
rika néni családi körben ünnepelt. 
Szerencsére az idős abonyi hölgy 
remek egészségnek örvend a mai 
napig, és Családja tagjai gondos-
kodnak róla nagy szeretettel.

I� en élte� e Lajos bácsit 90. születésnapja alkalmából! 
Február 1-én ünnepelte 90. születés-
napját Sándor Lajos bácsi. „Nagy 
élményben volt részünk, hiszen La-
jos bácsi maga az élő történelem. 
Hihetetlenül jó memóriával mesélt 
a régen volt abonyi dolgokról, meg-
elevenedett előttem a sok-sok évti-
zeddel ezelőtti település. Lajos bá-
csi kedves feleségével él, és a mai 
napig kertészkedik, a háza környéke 
példás rendben van.” – Pető Zsolt 
polgármester

I� en élte� e Sán  r bácsit 90. születésnapja alkalmából! 
Sándor bácsit január 30-án köszön-
tötték a városvezetők 90. születés-
napja alkalmából. Balogh Sándor 
családja körében ünnepelt, de a kö-
szöntés előző nap megkezdődött 
náluk. Sándor bácsi a lányáéknál él, 
hat unokája és hét dédunokája van, 
akik mind-mind nagyon szeretik az 
igazán jó kedélyű Sándor bácsit. 

Szépkorú lakosainkat köszöntöttük
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ÔM rendőri vezeWő
A napokban Pető Zsolt polgár-
mester dolgozószobájában fogadta 
Bori Zoltánt, a Ceglédi Rendőrka-
pitányság vezetőjét. Ahogyan arról 
korábban beszámoltunk, a Ceglédi 
Rendőrkapitányság kapitányságve-
zetői feladataival 2023. február 01-
jei hatállyal Bori Zoltán r. alezre-
dest urat bízta meg kinevezéssel 
a Pest Vármegyei Rendőr-fő-
kapitányság vezetője. A janu-
ári képviselő- testületi 
ülésen Abony Város 
gnkormányzatának 
tagjai is támo-
gatták szava-
zataikkal az új 
rendőri vezető 
kinevezését. 
Az együttmű-

ködés Abony Város gnkormány-
zata és a rendőrség között példaér-
tékűnek nevezhető. A városvezetés 
minden lehetséges eszközével, 
ahogyan eddig is, a továbbiakban 
is segíteni fogja a rendőrség mun-
káját annak érdekében, hogy a te-

lepülés közbiztonsága tovább 
erősödjön. Szerencsére a Ceg-
lédi Rendőrkapitányság kima-
gaslóan eredményes munkát 

végez, ezért a megyében 
a legjobb mutatókkal 
rendelkezik. 

Ezúton kívá-
nunk a rendőr-
ség munkatár-
sainak további 
e r e d m é n y e s 
munkát!

zetői feladataival 2023. február 01-
jei hatállyal Bori Zoltán r. alezre-
dest urat bízta meg kinevezéssel 
a Pest Vármegyei Rendőr-fő-
kapitányság vezetője. A janu-
ári képviselő- testületi 
ülésen Abony Város 
gnkormányzatának 

káját annak érdekében, hogy a te-
lepülés közbiztonsága tovább 

erősödjön. Szerencsére a Ceg-
lédi Rendőrkapitányság kima-
gaslóan eredményes munkát 

végez, ezért a megyében 
a legjobb mutatókkal 
rendelkezik. 

Február 1�-én irodámban fogad-
tam dr. Bali 7amás ezredest, az 
MH Kiss József  �6. Helikop-
terdandár bázisparancsnokát, 
valamint munkatársnőjét Hirt-
né Ivanics Marianna zászlóst, 
honvédelmi referenst, 
Stummer- Mészáros 
Bernadett igaz-
gató asszonyt 
és helyettesét 
Szendrei- Ju-
hász Ègnest. A 
megbeszélésen 
hangsúlyoztam, hogy Abony vá-
rosvezetése minden rendelkezé-
sére álló eszközével segíti a Kini-
zsi Pál Gimnázium működését és 
természetesen az iskola és a Ma-
gyar Honvédség kapcsolatát. Nagy 
öröm számomra, hogy Bali 7amás 
ezredes úr arról számolt be, hogy 
összesen hetven kadét jár a helyi 
gimnáziumba és ezek mellett a ki-
nizsis diákok nagyon fontos szere-

pet töltenek be a helikopter bázis 
életében. Büszke vagyok ezen 

példás együttműködésre a hon-
védség és a gimnáziumunk 
közt, és persze a tanulókra is.

Polgármesterként szív-
ügyemnek érzem a Ki-

nizsi Pál Gimnázium 
jövőjét, annak fej-

lesztését, így a 
továbbiakban is 
mindenben se-
gíteni fogjuk a 
rendelkezésünk-

re álló eszközeinkkel az oktatási in-
tézményben folyó munkát. 

'obozy (dJár (mlékW~ra
Január 2�-án Dobozy Edgár em-
léktúrát és Doni emléktúrát szer-
vezett a Kinizsi Pál Gimnázium. 
Dobozy Edgár tanár úr, az iskola 
pedagógusa az elmúlt évben hunyt 
el, és a rá emlékeztek. A két túra 
közös útvonalon haladt Dr. Balan-
gó László tanár úr szervezésében, 
majd a Doni emléktúra a Dobozy 
tanár úr emléktúra első szakasza 
után folytatódott. Reggel mécsest 
gyújtottak az iskolában, Dobozyné 
Kovács Mária és a család néhány 
barátja is részt vett a megemléke-
zésen, majd a túrán is velük tartott.

Február 1�-én irodámban fogad-
tam dr. Bali 7amás ezredest, az 
MH Kiss József  �6. Helikop-
terdandár bázisparancsnokát, 
valamint munkatársnőjét Hirt-
né Ivanics Marianna zászlóst, 
honvédelmi referenst, 
Stummer- Mészáros 
Bernadett igaz-

pet töltenek be a helikopter bázis 
életében. Büszke vagyok ezen 

példás együttműködésre a hon-
védség és a gimnáziumunk 
közt, és persze a tanulókra is.

Polgármesterként szív-
ügyemnek érzem a Ki-

nizsi Pál Gimnázium 
jövőjét, annak fej-

ÔMabb .inizsi |szW|ndtMas diák
Gócsa Dániel lett az iskola legjobb 
tanulója. A 9. a osztályos diák �.00 
tanulmányi átlagot ért el, és átve-
hette a Dudinszky Mónika Anna al-
polgármester asszony által alapított 
120 ezer forintos Kinizsi ösztöndí-
jat. 
Alpolgármester asszony a legjobb 
osztályközösséget is jutalmazta, 
Ïré Vivien tanárnő osztálya, a 10. 

a osztály kapta a �0 ezer forintos 
díjat. 
Mind a tanulók, mind az osztályok 
között szoros volt a küzdelem, mert 
jó képességű, szorgalmas diákok és 
összetartó közösségek jellemzik is-
kolát.
Gratulálunk a díjakhoz és köszön-
jük a támogatást!- adta hírül a Kini-
zsi Gimnázium

(Jy ~Mabb mérf|ldkő az Abonyi 
.,' FooWball &lXb éleWében�

gnerős és Kiegészítő Sport támo-
gatásos megoldással sikeresen elké-
szült egy 10 kZ-s napelem rendszer 
a 7óth Ernő Sportpályán. A tel-
jes használathoz egyetlen lépés hi-
ányzik még, a szolgáltató általi óra 
csere és az üzembe helyezés enge-

délyezése. A rendszer az épület la-
postetős részén került kialakításra. 
A jelenlegi jogszabályi helyzetben 
2023-ra ezzel biztosított az őszi és 
a téli edzések világítás használata. 
Hajrá Abony, Hajrá KID FC!- adta 
hírül a sportegyesület
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        HÁZASSÁGOT KÖTÖTTEK
Szerkesztőségünk és Abony Város lakossága nevében is sok 

szeretettel gratulálunk és kívánunk ezúton is sok boldogságot!

02.04. Czenke Vivien és Duka Attila    02.10. Baksa Boglárka és Tóth Tamás

        HÁZASSÁGOT KÖTÖTTEK
Szerkesztőségünk és Abony Város lakossága nevében is sok 

szeretettel gratulálunk és kívánunk ezúton is sok boldogságot!

6árJa fedelť KXlladékJyťMWő edényzeW �rtWésének időSonWMa: �0�3. márciXs 6-án 
kezdődő KéWen a kommXnális KXlladék elszálltWásának naSMán W|rWénik�

LOMTALANÍTÁS: Március 27-én kezdődő héten!

HULLADÉKINFÓK

ELHUNYTAK
Szerkesztőségünk és Olvasóink
nevében is mély fájdalommal 

osztozunk a családok gyászában!

Juhász Mihályné 57 év, Hegedűs 
Istvánné 71 év, Rácz Ottó 27 év, 
Kummer Sándorné 84 év, Radványi 
Ádám 34 év, Sándor Pálné 84 év, 
Halász Jánosné 86 év, Leitermann 
Anita 47 év, Toldi Edit 55 év, Király 
József 69 év, Kiss Imréné 80 év

ELHUNYTAK
Szerkesztőségünk és Olvasóink

osztozunk a családok gyászában!

GYÓGYSZERTÁRI ÜGYELET
Az ügyelet hétköznaponként 

MUNKANAPON 20.00-ig,
HÉTVÉGÉN és munkaszüneti

és ünnepnapokon 16.00 óráig tart. 

02.27.-03.05. Rozsnyai Patika

03.06.-03.12. Csontos Patika

03.13.-03.19. BENU Patika

03.20.-03.26. Rozsnyai Patika

03.27.-04.02. Csontos Patika

Milyen szomorú mindig egyedül lenni,
Valakit mindenütt hiába keresni.

Valakit várni, ki nem jön soha többé,
Valakit szeretni titkon, örökké.
Fájó szívvel emlékezünk 

Lipták László
halálának 10. évfordulójára.
Ha ránézek a fényképedre, látom arcod mosolyogni, 

érzem a könnycseppet arcomon lefolyni. Ha itt lennél, 
megkérdeznéd mi bajom, és csak annyit mondanék

hiányzol nagyon-nagyon!
Elmentél, itt hagytál nem jössz vissza. Fájó könnyeinket

a sírod issza. Addig voltunk boldogok míg szíved köztünk dobogott.
Ne hidd, hogy feledni fogunk a sors bármerre vezet. Emléked szívünkbe

véstük: a szív pedig soha nem feled..
Szerető párod, Erzsi és Habony Család

L api nf or mác ióink szerint már 
napi gyakorisággal fordul elő, 
hogy be c sapna k abo nyi va gy a 
környéken élő lakost  az online 
csalók, akik mindenféle mesék-
kel előállva húznak ki alkalman-
ként akár több százezer va gy 
milliós nagyságrendű pénzösz-
szeget is az áldozatokból. A csa-
lók mindenkire utaznak, predá-
tor ként szinte lesbe n állnak és az 
embe rek j óindul atát kihasználva  
kérnek segí tséget. 
Az a módi mostanság, hogy kö-

zösségi ol da lako n szemelnek ki 
„prédát” maguknak a csalók, 
elhitetik velük azt, hogy nehéz 
helyzetben lévő különleges va-
lós személyek, például egy ha-
j ón dol goz nak or vos ként és a 
kalózok körbe ve tték a haj ót…. 
Majd különféle bajba kerülnek, 
és í gy pé nzt kérnek a kiszemelt 
áldoz attól. G yakor ta ut ána a 
csaló eltűnik, mint a kámfor. 
Lapunk úgy tudja, hogy nem 
csak időseket, hanem ¿ atalokat, 
középkorú személyeket is meg-

(Jyre W|bb abonyiW is csőbe K~znak
az online csalók� 

keresnek a c salók a mesékkel. 
A nagy baj az, hogy a jóhisze-
mű abonyiak és környéken élők 
elhiszik a mesébe illő történeket 
és „segítenek”, azaz százezres 
tételeket, akár milliót is utalnak 
abban a reményben, hogy segít-
hetnek és a pénzt majd vissza-
kapják« No, ez utóbbi soha, de 
soha  nem f og be köve tkezni!  
Nagyon kérünk mindenkit, 
hogy amennyiben lehetséges, 
¿ gyelmeztesse szomszédait, 
hozzátartozóit! IDEGEN-nel ne 
kerüljenek egyik napról a má-
sikba bizalmas kapcsolatba, és 
főleg ne tárják ki virtuális pénz-
tárcáikat a csalók előtt, hiszen 
í gy önök is a pr edá tor ok pr édá i 
lesznek!  

Lőrinczy Veronika
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,Jazi csaSaWmXnka eredménye volW a *alamb- 'tszmadár- és 'tszbaromÀ  kiálltWás
Jan uár utolsó hétvégé jén a ma-
daraNé Yolt a Iőszerep $bonyban 
a 9arJa ,stYán 9árosi SportFsar�
noNban� .oPoly szaNPai elisPe�
rés PaJa a tény, KoJy a MelenléYő 
Ktres tenyésztőN eJy|ntetĦ Yéle�
Pénye alapMán az orszáJ eJyiN 
leJnaJyobb és leJranJosabb Ni�
állttásáYá nőtte Ni PaJát a ren�
dezYény� $z orszáJ szinte Pinden 
pontMáryl érNezteN neYes tenyész�
tő szaNePbereN, KoJy bePXtas�
sáN IéltYe neYelJetett PadaraiNat� 
Ezen NtY�l a rendezYény neP�
zetN|ziYé nőtte Ni PaJát, Kiszen 
SzloYáNiábyl és 5oPániábyl is ér�
NezteN NiállttyN, YalaPint 1éPet�
orszáJbyl is YoltaN YendéJeinN�
A  kiállí tás hatalmas közönségsikert 
aratot t, hiszen a két nap alatt, j anu-
ár 28- án és 29- én mintegy ezren te-
kintették meg a galamboka t, dí sz-
mada rakat és a rendk í vül  vá ltoz atos  

fajtájú barom¿ akat. Csakis köszö-
nettel tartozhatunk a szervezőknek, 
hiszen amellett, hogy a helyieknek 
és a környék- bé lieknek egy igazi él-
ményt szereztek, a rendezvény erő-
sí tette A b o ny vá ros  poz ití v imázsát 
is.
Deák Sándor főszervező, a helyi 
galambász egyesület vezetője több 
közösségi ol da lán közzétett pos zt-
ban számolt be a program sikeréről. 
M egtudha ttuk, hogy igazi c sapa t-
munka  eredm énye vol t a rende z-
vény, melyet a városvezetés, Pető 
Z sol t pol gármester is a legmesszebb  
menőkig támogatott. Deák Sándor 
kül ön köszönetét f ej ezi ki a K ul tú-
ra H áza munka társainak, va lamint 
a V arga I stvá n V áro si S por tc sarnok 
kollektívájának. 
„ Túl va gyunk az A bonyi  G alamb-  
és Kisállattenyésztők egyesületé-
nek ��. kiállításán. Azt hiszem a 

galambá szokna k ( tyúkászóknak és 
dí szmada rasokna k)  j ó találkoz ó, a 
kiállí tás látoga tóinak talán kellemes 
élmény volt. A rendezvényen 9� te-
nyésztő 102� kedvence volt látható, 
57 f aj ta kisállatot  tekintetettek meg 
az érdeklődők. Köszönet a támo-
gatóknak!  K öszönet a kiállí tóknak!  
K öszönet az egyesül et tagj ainak, 
akik munká j a nélkül  ez a c sodá s ki-
állítás nem valósulhatott volna meg. 
Most első alkalommal hirdetett 
az A bonyi  G alamb-  és K isállatte-
nyésztők Egyesülete a kiállításához 
kapc sol ódóa n raj zve rsenyt a vá ros  
általános iskolásai számára. 
B ennünke t is meglepe tt a pá lyáza-
tok magas száma, hiszen 229 raj z 
került bírálatra. A díjakat a kiállí-
tás dí j kios ztó ünne ps égén adt uk át 
a győzteseknek. Köszönetünket fe-
j ezzük ki a pá lyázóknak és az ok-

tatási intézmények pe da gógus ainak, 
akik segí tették a p ályázatunk sike-
res lebonyolítását. 
K öszönet még egyszer a tagokna k 
és köszönet minda zokna k, akik 
segí tettek, hogy létrej öhessen ez 
a számunkr a f ont os  rende zvé ny:  
A bony V áros  Ö nkor mányzatának 
és Pető Zsolt polgármesternek, az 
Abonyi Művelődési Ház munkatár-
sainak, a V arga I stvá n V áros i S por t-
c sarnok kol lektí vá j ának és termé-
szetesen a megjelenő tenyésztőknek 
és a látogatóknak. Bízom benne, 
hogy lesz folytatás, és jövőre ismét 
találkoz hatunk egy ilyen szí nvona -
las nagy rende zvé nyen A bonyba n! ”  
– mondta Deák Sándor főszervező.

L V

Képek a rendezvényről: Abony vá-
ros közösségi oldalán

A  bi rkózótársada lom  egy rendkí vül  
rangos  ve rsennyel tisztelgett V arga 
János emléke előtt. A Komáromigép 
kup a egyb en emlékve rseny is vol t, 
melyen mintegy kétszáz sp or tol ó 
állt szőnyegre február �-én a Var-
ga István Városi Sportcsarnokban. 
Pető Zsolt polgármester Varga Já-
nos Családjával közösen megko-

szorúzta a birkózócsarnoknál lévő 
szobrot is. 
A  tava ly év vé gén elhunyt  ikoni kus  
abonyi  származású ol impi ai ba j nok 
V arga J ános  tiszteletére is szólt a 
Nemzeti Himnusz a versenyen. Ezt 
hallgathatta ő is amikor a dobogó 
legfelső fokára állhatott fel 2limpi-
ai –, Világ-, és Európa bajnok bir-
kózóként. Az Abonyi Birkózó Club 

9arJa -ános előWW WiszWeleJW�nk

mintegy 200 versenyző részvételé-
ve l rende zte meg J ános  bá c si nevé t 
viselő emlékversenyt.

Képek és videófelvételek az ese-
ményről Abony város Facebook ol-
dalán.
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Ismét vendégeket fogadtunk Abonyban
„ N agy öröm számunkr a, hogy  ismét 
ve ndé geket f oga dha ttunk A bony 
vá ros ába n. E zúttal szeretném meg-
köszönni minda zok munká j át, akik 
aktí va n tesznek azért, hogy A bony 
vá ros át minél többe n megismer-
hessék, és egyúttal megszerethes-
sék. Ú gy gondol o m, hogy j ó úton 
j árunk. J anuá r ut o lsó hétvé géj én 
visszatérő vendégeink voltak Ko-
zármislenyből. Király Borbála fo-
gadt a a ve ndé geinket és kalauz ol ta 
őket Abonyban. A hozzánk érkezők 
egy igazi ku ltur ális ut azáson ve het-
tek részt.”- Pető Zsolt polgármester
 „Először tavaly szeptember 1-jén 
látogatott el hozzánk egy �0 fős ko-
zármislenyi csoport, melynek tagjai 
rögtön b eleszerettek vá ros kánkba . 
A csoport vezetője, összekovácso-
lój a, a koz ármislenyi közösségi élet 
moz gatórugój a Tarc say G yöngyvé r, 
aki az első találkozás óta nyomon 
köve ti A bony életét az A bony .hu-
n, naprakész a helyi történésekből. 
Nagyon dicsérte Lőrinczy Veronika 
munká j át, aki mind ig, mind enhol  
ott van, minden percét megörökíti 
a városi programoknak és azonnal 
megos ztj a azoka t a közösséggel, í gy 
nem, hogy napra, de percre ponto-
san tudósít az eseményekről. Ha ő 
nem ér rá véletlenül, Borsányi János 
rögtön ot t va n, és már készül nek is a 
f ot ódokum entác iók. 
Eltelt három hónap és jött a telefon, 
hogy egy kisebb kül döt tség új ra el-
látoga tna A bonyba  a P éc s melletti 
kisvá ros ból . G yöngyvé r elkezdt e a 
szerve zést és j anuá r 28- án meg is 
érkezett a kis csapat. Gyöngyvér-
nek több kí vá nsága is vol t!  S zeret-
ne polgármester úrral beszélgetni, 
megismerkedni  a N agyabonyi  S zí n-
kör és a FALKA vezetőivel, tagja-
ival és kérte, hogy mindenképpen 
hangoz zék el a számukr a emlékeze-
tes Ave Maria a katolikus templom-
ba n. I lyen kí vá nságok mellett nem 
is volt nehéz a programot összeál-
lítani. 10 óra előtt befutott a kis-
busz a Főtérre. Òjra egy mosolygós, 
kedves, életvidám csoport érkezett. 
Bementünk a Varga István Városi 

Sportcsarnokba, ahol éppen bele-
csöppentünk a galambkiállításba. 
Itt találkoztunk Pető Zsolt polgár-
mesterrel is és átvettük a Városhá-
za, va gy ahogy G yöngyvé r neve zte, 
a „bizalom kulcsát”. Amíg polgár-
mester úr megnyitot ta a galambki -
állí tást, az A bonyi  F úvó szenekar 
Kvintettje, Benedek Gyula, Barna 
G ábor , F lammer Tamás, G aranc z 
Tibor  és U rbá n D ávi d, adot t egy 
c sodá s kis hangve rsenyt a ve ndé gek 
tiszteletére a Városháza dísztermé-
ben. A családias koncert után Pető 
Zsolt polgármester mesélt a város 
működéséről, a testület munkájáról, 
a helyi közösségek életéről. 
A délelőtt folyamán megismerked-
tek a vendégek a Kossuth tér értéke-
ive l, a két tor nyun kkal, megnéztük a 
két templomunkat. Majorosné Sági 
A nikó mindi g készségesen, szere-
tettel mut atj a be  or gona muz sikáj á-
val a templom akusztikáját. Nem 
maradha tot t el a f uvol aszó sem és 
f elc sendül t a vá rva  vá rt A ve  M a-
ria is. M áris telj esül t két kí vá nság. 
Még ebéd előtt belefért egy kis séta 
a Kálvin úton. Ebédre a Mészáros 
Vendéglő forró palóc- és gulyásle-
vessel, az isteni pogácsáival, buk-
táival, réteseivel és ropogós meleg 
kenyérrel vá rt minket. A  kinti hide g 
után jól esett a ¿ nom meleg leves és 
persze a jó hangulatú beszélgetés. 

Fontos a környezettudatos nevelés
A napokban Dudinszky Mónika al-
polgármester asszony személyesen 
vi tte el az okt atási intézményeknek 
azokat a szelektív hulladékok gyűj-
tésére szo lgáló edé nyeket, melyeket 
az NHSZ térítésmentesen biztosított 

Abony Város gnkormányzata ré-
szére. A bony vá ros ve zetése nagyon 
f ont os nak tartj a a környezetvé de -
lem és a környezettuda tos  neve lés 
elvé t, í gy a mai akc ió szerve sen il-
leszkedik abba a programba, melyet 
a zászlajára tűzött a képviselő- tes-
tület. A most átadott gyűjtőedényze-
tekkel megtanul hatj ák az óvodá sok 
és iskol ások az egyes hu lladé kf aj -
ták szétválogatását a csoportokban 
és os ztályokba n. Í gy maj d  nagyobb 
valószínűséggel fogják otthonaik-
ban is alkalmazni a szelektív gyűj-
tés elvé t. 

RenJeWeJ SroJramoW ktnálXnk az időseknek idén is
hlésezett az Idősügyi 7anács
„Február 9-én megtartotta idei első 
ülését az abonyi Idősügyi 7anács. 
N agy öröm számom ra, hogy ennyi-
re aktí v munká t vé geznek a tagok, 
és ezért nagyon sok f elada t vá r 
ránk ebben az esztendőben is. Sok 
közös programot szervezünk majd, 
melyek közül kiemelkedő jelen-
tőségű lesz az Idősek Világnapja 
rendezvény a Varga István Városi 
Sportcsarnokban. 7avaly megkap-
ta az önkormányzat az idősbarát 
dí j at, mellyel együt t másf él millió 
forintot is nyertünk az idősek ren-
dezvényeire. Ezt a legoptimálisab-
ba n f ogj uk f el-
használni annak 
érde kébe n, hogy 
minél több idős-
kor ú abonyi  le-
hessen részese a 
ren d ez v ények -
nek. A  megbe -
szélésen szó vol t 
az ingyenesen 
igényelhető úgy-

nevezett Gondosóra programról is, 
mely segí ti azt, hogy az egyedül  
élő idősek azonnal segítséget tud-
j anak kérni, ha ba j ba  kerül nek. A  
S zenior  A kadé mia J ászbe rényi Ta-
nár úrral idé n is f ol ytatódi k, melyet 
már nagyon várnak az idősek. 
A  nagy hide g miatti segí tségnyúj -
tás is szóba került. A Családsegítő 
S zol gálat vona lai izzot tak a hide g 
napokban, és mindenkinek tudtak 
érde mbe n segí teni.
Köszönöm szépen az Idősügyi 7a-
nác s tagj ainak mu nkáj át, számí -
tunk R áj uk ebbe n az évbe n is! ”  – 
Pető Zsolt polgármester

A felfedező túrát a Nagyabonyi 
Színkör „műhelytitkaival” folytat-
tuk. Király Béláné Abony egyik 
legszebb műemléképületében, ami 
a tul aj donos  j óvol tából  a N agya-
bonyi  S zinkör bá zisa, be mut atta a 
S zí nkör tematikus an be rende zett 
dí szletei között a szí nkör arc ul atát, 
mesélt a színkör múltjáról, életéről, 
a d arabok abonyi  vona tkoz ásairól. 
Ő ennek a kis kiállításnak a „A mű-
kedvelő színjátszás dicsérete” címet 
adt a. 
A  S om ogyi  I mre Á ltalános  I sko-
lába  ve zetett ut unk, ahol  vá rt már 
be nnünke t büs zkeségünk, M uc sá-
nyi Bendegúz, hogy szavalatával 
köszöntse kedves csoportunkat. Idő 
hiányában a Zsinagógát csak a ko-
c siból  tudt unk megtekinteni. A z 
ének- terem f reskóiba n soká ig gyö-
nyörködt ek ve ndé geink, sok- sok 

fotó, sőt, még jegyzet is készült. 
Természetesen itt is vol t zene – „ J á-
ték és muzsika 10 percben.” - Me-
lyik da lhoz  melyik f estmény tar-
tozik" A napot a Góré Kamarában 
f ej eztük be , ahol  már vá rtak ránk 
a FALKA tagjai. Ismét megtelt a 
Góré ÉLE77EL! Balogh Zsolt mű-
vészeti vezető köszöntötte az érke-
zőket. Dévényi Ildikó, színésznő, a 
küldöttség tagja pedig József Attila 
gyönyörű Naphimnuszát hozta ne-
künk aj ándé kba . I gazán közve tlen, 
itt is bensőséges hangulatban hall-
hatták ve ndé geink a maj d egy órás 
mus ic al da lokból  álló f üz ért a F A L -
KA tagjainak előadásában. Ëgy, hát 
minde n kí vá nság telj esí tve !  
Köszönjük, hogy itt voltatok! Vá-
runk vi ssza ugya nilyen nagy szere-
tettel kedves Kozármisleny!” – Ki-
rály Borbála idegenvezető
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BXszMáraWok indtWásáW� és sťrtWéséW 
kezdeményezi a polgármester

Pető Zsolt, Abony Város polgár-
mestere február 1�-én levelet írt 
Kruchina Vince igazgatósági el-
nök úrnak, melyben kezdeményez-
te újabb Volánbusz járatok indítását 
és sűrítését. A polgármesteri levél 
szerint:
„Abony városában a középfokú ok-
tatás nagy múltra tekint vissza. A 
városban működő Kinizsi Pál Gim-
názium a mai napig fontos szerepet 
tölt be a település köznevelésében, 
de szeretnénk erősíteni a gimnázi-
um kistérségben betöltött közneve-
lési funkcióját is.
Fentiek alapján kérném szíves se-
gítségüket abban, hogy vizsgálják 
meg közvetlen buszjáratok indítá-
sának, esetleges sűrítésének lehe-
tőségét Abonyból a szomszédos te-
lepülésekre �Òjszsász, Òjszilvás, 
7örtel, Kőröstetétlen, Jászkarajenő, 
7ószeg�, illetve a visszaút tekinteté-
ben.”
Pető Zsolt polgármester szorgal-

mazza a személyes találkozó lehe-
tőségét is.

Abony Sajtó

T�dőszťrés 
2023. márciXs 07-Wől márciXs �0-iJ

+éWfőWől SénWekiJ
 minden nap 8.00-17.30

Helyszín: Abony, Kálvin utca 10.,
Strandf�rdő

Újra támadtak a vérfarkasok! – Ismét
szabadultak az emberek Abonyban!

Fél évnek sem kellett eltelnie, hogy 
az abonyi művelődési házban is-
mét szabaduljanak az érdeklődők 
a tavaly októberi „A fény sötét ol-
dala” után. A vérfarkas éjszakája 
2., az asztali és online játékokat 
beleszámítva az intézmény 1�. 
szabadulós játéka és 6. horror 
tematikájú programja. Kü-
lönlegessége, hogy a 
2019-es játék foly-
tatásaként lehet 
aposztrofálni, rá-
adásul a vérfarkas 
volt az első hátbor-
zongató program, 
amely megalapoz-
ta Az erdőt �2019�, 
a Zárt ajtókat �2020� és az Adj egy 
ölelést! �2021� is. Vagyis négy év 
után, majdnem napra pontosan visz-
szatértek a vérfarkasok, hogy ezút-
tal egy egész falka jóvoltából hoz-
zák el a kellemes rettegést.
gsszesen négy napig tartott a sza-
badulós játék napnyugtától egészen 
éjfélig. A csapatoknak a különféle 
logikai fejtörők segítségével kellett 
bejárniuk a művelődési ház épü-
letét a pincétől az emeletig, hogy 
megszerezzék azokat a fegyvere-
ket, amelyekkel legyőzhetik az el-
lenfeleiket. A játékosok egy igazi 
akció¿ lmben érezhették magukat a 
különféle fény- és hange൵ ektek jó-
voltából. A különféle fejtörők mö-

gött ráadásul A fény sötét oldalát 
idéző komple[ történet lapult meg, 
amelyből összerakhatták a csapa-
t o k a fenevadak eredetét és 

személyazonosságát is. A 
vérfarkas éjszakája 2. te-

hát egyszerre funkcio-
nált logikai játékként 

és interaktív szín-
házként is, 
hála annak a 
négy animá-
tornak �He-
gedűs Fan-
ni, Kecskés 
Noémi, 7óth 
András, Jan-
dácsik Pál�, 

akik erejükön felül teljesítve, több 
szerepkörben koordinálták az él-
ményt. Egy olyan adrenalin bom-
bát dobtak a csapatokra, amely 
remélhetőleg örök élményként ve-
lük marad. Hiszen ki mondhatja el 
magáról, hogy legyőzött egy egész 
hordányi vérfarkast"
Köszönjük a segítséget minden sze-
replőnek, de leginkább a lelkes csa-
patoknak, akik az igazi szívei ezek-
nek a programoknak! Köszönjük, 
hogy velünk tartottatok ebben a ka-
landban is, és visszatérő szereplői 
vagytok azoknak a történeteknek, 
amelyeket mi közösen írunk meg! 
7alálkozunk az őszi játékon!

Jandácsik Pál

mét szabaduljanak az érdeklődők 
a tavaly októberi „A fény sötét ol-
dala” után. A vérfarkas éjszakája 
2., az asztali és online játékokat 
beleszámítva az intézmény 1�. 
szabadulós játéka és 6. horror 
tematikájú programja. Kü-
lönlegessége, hogy a 

amelyből összerakhatták a csapa-
t o k a fenevadak eredetét és 

személyazonosságát is. A 
vérfarkas éjszakája 2. te-

hát egyszerre funkcio-
nált logikai játékként 

és interaktív szín-

0i a Weendő� Ka nincsen k|zviláJtWás"
Kérjük a tisztelt lakosságot, 
hogy az alábbiakban részlete-
zett telefonszámokon legyenek 
kedvesek a hibát minél előbb 
bejelenteni a szolgáltatónak! A 
tapasztalatok szerint a hiba el-
hárítása általában 2� órán be-
lül megtörténik! A szolgáltató 
felé nem jelzett hibát sajnos 
nem tudják orvosolni, hiszen 
nem szereznek róla tudomást.

Közvilágítással kapcsolatos 
hibabejelentés az alábbi tele-
fonszámokon és e-mail címe-
ken tehető meg:

Amennyiben 1-2 lámpatesten 
észlelhető a hiba:
7el.�Fa[: �36-�6�3�2-��1  
E-mail: prome[#chello.hu
Szakaszhiba bejelentés esetén 

�ING<ENES szám�: 06��0-
210-310 2î3-as gomb
7el.: �36-�3�360-13��1�2-es 
mellék
Fa[: �36-�3�360-06�
E-mail: telepulesfejlesztes#
abony.hu
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Az U19 és az U10 csapataink is fényes érmeket szereztek a téli teremtornákon!

A  X X . K o l l át h  B é l a  e m l é k ve r -
s e n ye n  U 19- s  k or os z t ál yb an  
G|QtĘt MátszRttak az abRQ\i 
¿~k� akiket a ¿QálpbaQ a 7i-
szakpFske b�QtetĘ r~JásRkkal 
tuGRtt Fsak meJállttaQi�
Némedi Tivadar edző értékelése:
ÄEgy hagyományosan jó szer-
vezésű és színvonalas tornán 
vehettünk részt egy kiváló 
helyszínen, a minden igényt 
kielégítő Szászbereki Sport-
csarnokban. Külön öröm 
számunkra, hogy veretlenül 
sikerült lehoznunk az egész 
napot. Csoportelsőként jutot-
tunk túl az egyenes kieséses 
szakaszba, ahol az egész dél-
utánon kiemelkedően jól ját-
szó Fegyverneken keresztül 
vezetett az utunk a döntőbe. 
2tt a Tiszakécskével találkoz-
tunk, ahol a torna rangjához 
méltó találkozót játszottunk 
az első helyezés eldöntéséért. 
A kezünkben volt« Már 2-1 
re vezettünk azonban az utolsó 
pillanatban egyenlített ellenfe-
lünk, a lélektani előny így már 
náluk volt és a büntetők után 
maradtunk alul. Nagyon nehéz 
és fájó érzés így egy döntőt 
elveszíteni, hogy az utolsó pil-
lanaton múlt, de idővel sokkal 
fényesebben fog majd csillog-
ni az ,, ezüst” Nagyot mentek a 
játékosaim ezen a hétvégén is, 
az első meccseken ugyan még 
nem voltam elégedett a játék-
kal, de ahogy telt az idő szeren-
csére egyre többet léptünk elő-
re. Az érem mellett egy külön-
díjnak is örülhettünk a legjobb 
játékos díjat Pribély Szabolcs 
kapta. Szeretném megköszön-
ni, hogy ilyen sokan elkísértek 
minket és bíztatták a csapatot, 
idegenben is otthon voltunk.”

A nyolc csapatos torna legjobb 
négy csapata:
1. Tiszakécskei 9SE
2. Abonyi KI' FC
3. Szolnoki MÈ9 8PFC
4. Fegyvernek 9SE

A  X X . K ol l át h  B é l a E m l é k -
t or n a U 1 8- as  k or os z t ál yán ak  
ez�stprmese az AbRQ\i .,' 
)& FsaSata�
A torna legjobb játékosa: Ko-
vács Bence
Némedi Tivadar edző értékelése:
ÄEredménytől függetlenül na-
gyon szeretünk a Kolláth Béla 
Emléktornára járni. 5emekül 
illik a felkészülésünkbe, illetve 
mindig lehetőség van új egyesü-
letekkel, játékstílusokkal megis-
merkedni, ezen a mindig jó han-
gulatú, színvonalas tornán. Az 
első mérkőzéseken játékban ki-
csit tompábbak voltunk, nem azt 
játszottuk, amit elvártam volna a 
fiúktól, de szerencsére, ahogy telt 
az idő, ez pozitívan változott. Ta-
nulságos napon vagyunk túl, ahol 
volt lehetőségünk egymástól na-
gyon sokat tanulni. Szeretném is-

mét megköszönni, hogy ilyen so-
kan elkísértek minket Abonyból, 
rengeteget segít, hogy kíváncsiak 
a csapatra, számunkra ez mindig 
egy kellemes Äteher”. Fontosnak 
tartom kiemelni, hogy az elmúlt 
két hét sikerei az 819 és 818- as 
korosztályban nemcsak azé a ti-
zenkét játékosé, akik ezt elérték. 
Ezek az érmek azoknak is szól-
nak, akik ugyan most nem voltak 
ott, de edzéseken, a mindenna-
pokban nagyban hozzájárulnak 
ezekhez a kiemelkedő szereplé-
sekhez. Ez a CSAPAT5Ï/ szól, 
arról a húsz kiváló sportemberről, 
akik ezt a klubbot mindig büsz-
kén képviselik. 
A torna legjobb négy csapata:
1. Ò-PESTI HA/A'ÈS FK.
2. AB2N<I KI' FC
3. SZ2/N2KI MÈ9 8PFC
4. SZENT IST9ÈN SE

l l l . K u l c s ár  G áb or  U 1 1. E m -
l é k t or n a:  A  *ábor Artúr vezet-
te csapat ez�stprmet szerzett�

Abonyi Kid FC 810-es csapattal 
vett részt a tornán, ahol egy ezüs-
téremmel koronázták meg kiváló 
szereplésüket.

Ellenfeleink: Albertirsa SE, Mo-
nori SE, Pilisi /K, Tiszakécske 
9SE, Ballószögi FK. Egy 811-
es játékosunk volt, 5a൵ai 5amiz 
személyében, akinek köszönjük 
a segítséget.
Az Abonyi Kid FC csapata egy 
vereséggel, egy döntetlennel és 
három győzelemmel a második 
helyen végzett, magunk mögött 
hagyva a Monor, Pilis, Albertirsa 
és Ballószög 811-es csapatait.
Annak ellenére, hogy kisebbek 
voltunk korban, nagyon jó volt a 
játék, gratulálok a srácoknak! 
Tamasi 'ominik volt a csapat 
legjobbja, mert kiváló teljesít-
ményt nyújtott a kapuban, végig 
nagyon magabiztos volt.
-átékoskeret: 
Kiss Balázs, Földi Noel, Tamasi 
'ominik, Mucza Zétény, Kál-
lai Norbert, 5a൵ai 5amiz, Imre 
Zalán, Nagy Attila, 5abi Èdám, 
Kovács *ergő.
Edző: *ábor Artúr
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V i d ám hangu latb an készü l-
nek az A b o nyi D o w n A lap í t -
vány Kézműves Műhelyében 
a nőnapi virágok. Maradan-
dó értéket képviselnek a tű-
nemezelés technikájával elő-
állított, szorgos kezek mun-
káját tükröző ajándékok. A 

kitartó munka eredménye-
ként nagyobb mennyiségű 
darabszámot is tudnak tel-
jesíteni, ezért nem csak ma-
gánszemélyek, hanem c égek, 
intézmények megrendeléseit 
is szeretettel várják.
T el.:  + 36 20 587 8036 

Az abonyi íjászat hatalmas sikere
A napokban rendezték meg Bu-
d ap esten a F E H O V A  helyszí nén a 
Magyar Ëjász Szövetség történel-
mi és 3D országos bajnokságát. 
Az ország legrangosabb íjászver-
senyén a Nagyabonyi Ëjászok is 
részt vettek nem akármilyen ered-
ménnyel. A pénteki történelmi te-
remíjász országos bajnokság ifjú-
sági magyar bajnoka az abonyi 
Flammer Csenge lett. Rajta kí-
vül még több abonyi ver-
senyző is dobogóra állha-
tott kategóriájában:
Palatinus Csaba 2.,
Hamar Adrienn 3. és
Berkes Èkos szintén 3. 
helyen végzett.
A magyarországi íjászok 
a 3D szakág országos 
bajnoka címért álltak ki 
az íjász pályára.
A verseny végére az abo-
nyiak ismét bearanyozták 
a napjukat.
Flammer Csenge újra 
első helyen végzett, és 
immár kétszeres országos 
bajnok lett.
Hamar Adriennt szin-
tén országos bajnokká 
avatták.

Berkes Èkos kategóriájában 3. he-
lyen végzett.
Edzőjükön és csapattársaikon 
kí vül  c saládt agj aik is ve lük iz-
gul ták vé gig a kétnapos  nagy 
koncentrációt igénylő verseny-
sorozatot, nagyban hozzájárulva 
ezzel a sikerhez.

*ratXlálXnN  a naJyszerĦ ered�
mény ekhez!

Igazi kulturális csemege
Február 3-án az abonyi reformá-
tus gyülekezeti teremben csodá-
latos koncertet adott két művész. 
A muzsika szárnyain tehettek va-
rázslatos utazást a zene kedvelői 
ezen a délutánon. Dankó Ric-
hárd zongoraművész és Sándor 
Norbert tárogató művész előa-
dásában klasszikusok mellett fel-
csendültek saját szerzemények 
is, igazi műremekként.  A refor-
mátus gyülekezeti teremben és 

a Református 7emplomunkban 
immár sokadik alkalommal volt 
módja és lehetősége a közönség-
nek és közösségnek igen színvo-
nalas előadáson részt vennie. Sok 
nívós kiállítást is szerveztek már 
a gyülekezeti teremben. Köszön-
jük, hogy ez a közösség ilyen ak-
tív szerepet vállal kisvárosunk 
kulturális életében! Reméljük, 
hamarosan lesz folytatás!




